



Section 8 Waiting List Lottery Assistance

協助辦理第 8 節計劃等候名單抽籤申請

Before you begin the application process, please prepare the following:
申請前, 請先準備以下項目:

1. Your email address 電子郵件地址
2. The name of the head of household, his/her date of birth, current address and mailing, phone number, and social security number or alien registration number
戶主的姓名、出生日期、居住及郵寄地址、電話號碼、社會安全咭號碼或綠咭號碼
3. The name of the spouse/co-head of the household (if applicable), his/her date of birth, current address, phone number, and social security number or alien registration number
配偶/共用戶主的姓名、出生日期、居住地址、電話號碼、社會安全咭號碼或綠咭號碼
4. The total number of people (including yourself) that will live in the household;
將會居住家庭的人口總數(包括戶主)
5. Your household's total annual income from all sources; and 家庭成員所有來源的年度總收入
6. A paper and pen ready to write down the confirmation number of your submitted application for the lottery (you will also receive an email with this information)
紙和筆, 用於記下提交抽籤申請後的確認號碼 (你也會收到一封包含此信息的電子郵件)

Income Guidelines 收入限制								
Household Size 家庭人數	1	2	3	4	5	6	7	8
Annual Income 年總收入	\$31,550	\$36,050	\$40,550	\$45,050	\$48,700	\$52,300	\$55,900	\$59,500

Please contact 請聯絡:

Chinatown Service Center

華埠服務中心

767 North Hill Street, Suite 400

Los Angeles, CA 90012

(213) 808-1700